

Use your Sears Card or Sears® MasterCard® & Receive a **\$50 delivery rebate**

when you choose Silver or Gold Delivery Service and purchase selected Kenmore®/MD Bottom Mount Fridge

Qualifying Models: 65962/3/9, 66032/9, 67952/3/4/9, 67252/3/4/9, 67902, 76062/3/9, 76262/3/9, 66132/3, 77532/3/9, 67942/9, 67992/3, 76592/3/9, 76572/3/9

Offer valid on purchases made between December 10th and December 24th, 2007 from any Sears Department, Sears Home, or Sears Appliance & Mattress Stores, current Sears Catalogue or www.sears.ca. NOTE: Form must be completed in order to receive rebate. Sears is not responsible for incomplete claim forms.

*On approved credit. Please allow 6-8 weeks for rebate to be credited to your account. Sales receipt must show a delivery charge for Silver or Gold Delivery Service in order to receive rebate. Receipts not showing a delivery charge are not valid for this offer. Rebate requests must bear sufficient postage and be postmarked no later than February 24th, 2008. Sears will not be responsible for lost, misdirected, damaged, delayed, illegible, incomplete or postage due claims. Limit 1 claim per household. This offer is valid in Canada and is not valid for groups or organizations. Offer not valid for Outlet/Liquidation store purchases. For purchases from Dealer Stores, receive up to a \$50 delivery rebate when you use your Sears Card or Sears MasterCard. Ask for details and claimform in- store.

To obtain your \$50 rebate:

1. Attach a copy of your sales receipt to this form.
2. Mail this form and a copy of your receipt to:

**Sears Canada Delivery Rebate Offer, D/157C,
500 College Street East,
Belleville, Ontario K8N 5L3**

Last Name: _____ First Name: _____
Street: _____ Apt.: _____
City: _____ Prov.: _____
Postal Code: _____ Daytime Phone Number: () _____
Sears Store Name: _____ Location/City: _____
Sears Account Number: _____ Fee Account Number: 112010

Utilisez votre carte Sears ou votre carte MasterCard^{MD} Sears^{MD*} et recevez

50\$ de remise sur la livraison

lorsque vous choisissez la livraison Argent ou Or à l'achat d'un réfrigérateur Kenmore^{®/MD} choisi à congélateur au bas

Qualifying Models: 65962/3/9, 66032/9, 67952/3/4/9, 67252/3/4/9, 67902, 76062/3/9, 76262/3/9, 66132/3, 77532/3/9, 67942/9, 67992/3, 76592/3/9, 76572/3/9

Offre valide sur les achats faits entre le 10 et le 24 décembre 2007 dans n'importe quel grand magasin Sears, magasin Sears Home ou Sears décor, magasin Sears d'électroménagers et matelas, ainsi que dans n'importe quel catalogue Sears en vigueur et en ligne à www.sears.ca.

NOTE: Vous devez remplir le formulaire pour recevoir la remise. Sears n'est pas responsable des formulaires incomplets.

*Sur approbation du crédit. Veuillez allouer de 6 à 8 semaines avant que la remise soit créditée à votre compte. La facture doit indiquer des frais de service de livraison Argent ou Or pour avoir droit à la remise. Les factures n'indiquant aucuns frais de service de livraison ne sont pas valides pour cette offre. Les demandes doivent être suffisamment affranchies et avoir été postées au plus tard le 24 février 2008. Le cachet de la poste en faisant foi. Sears ne sera pas responsable des demandes perdues, mal adressées, endommagées, illisibles, incomplètes ou insuffisamment affranchies. Limite d'une demande par foyer. Cette offre est valide au Canada seulement et ne s'applique pas aux groupes et aux organismes. Offre non valide sur les achats faits dans un magasin de liquidation. Pour les achats faits dans un magasin-concession, recevez jusqu'à 50 \$ de remise sur la livraison lorsque vous utilisez votre carte Sears ou votre carte MasterCard^{MD} Sears^{MD}. Détails et formulaire en magasin.

Pour recevoir votre remise de 50\$:

1. Joignez une copie de votre facture à ce formulaire.
2. Postez ce formulaire rempli et la copie de la facture à :

Sears Canada Delivery Rebate Offer, D/157C,
500 College Street East,
Belleville, Ontario K8N 5L3

Nom de famille : _____ Prénom : _____
Rue : _____ App. : _____
Ville : _____ Prov.: _____
Code postal : _____ N° de téléphone (jour) : () _____
Nom du magasin Sears : _____ Emplacement/Ville : _____
Numéro de compte Sears : _____ Numéro de compte de frais : 112010